
Technische vragen bestemmingsplan bergbezinkbassins: 
 
Naar aanleiding van dit raadsvoorstel heeft onze fractie de volgende vragen: 

1. In het raadsvoorstel wordt aangegeven dat, vanwege de hogere grondwaterstand, er minder 
diep kan worden gegraven en dat er daarom meer oppervlakte aan waterbuffer nodig is. 
Kunt u aangeven of dit de enige aanpassing is ten opzichte van het op 27 januari 2022 
vastgestelde uitvoeringsprogramma? Zo nee, welke aanpassingen zijn er nog meer? 

2. In hoeverre heeft de bij vraag 1 aangehaalde grotere oppervlakte aan waterbuffer 
consequenties voor de omliggende percelen en het gebruik ervan? 

3. Kunt u een “was-wordt” kaartje aanleveren met daarop geprojecteerd de oorspronkelijke 
oppervlakte van de waterbuffer en de gewijzigde oppervlakte ervan? Daarbij ook graag de 
betreffende oppervlaktes benoemen. 
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